
Slätta Samfällighetsförening nr 1 

Protokoll nr 7/14 
Datum & tid: 2014-11-16 klockan 18.30 
Plats: Hus 222 Tom Johansson 
Närvarande: Tom Johansson 

Pernilla Nord 
Lars Lundh 
Magdalena Dejke Rantanen 
Ove Tholin 
Jan Tollsten 
Camilla Dalby 

1 § Mötets öppnande 

ordförande 
vice ordförande 
kassör 
sekreterare 
ledamot 
suppleant 
suppleant 

Tom hälsande alla välkomna och förklarade mötet öppnat 

2 § Dagordningen 
Dagordningen godkändes i presenterat skick 

3 § Föregående möte 
Inget att rapportera och föregående mötes protokoll lades till handlingarna 

4 § Ekonomisk rapport 
Lars Lundh redovisade den ekonomiska ställningen och ekonomin är i god ordning. 
Betalda fakturor sedan föregående möte: 
Datum 
2014-10-27 
2014-10-31 
2014-10-31 
2014-11-04 
2014-11-07 
2014-11-07 
2014-11-20 
2014-11-21 
2014-11-28 
2014-12-05 
2014-12-05 
2014-12-10 
2014-12-10 
2014-12-10 
2014-12-10 

Leverantör 
Dalarnas Mark & Miljö 
Dala Kraft 
Dala Kraft 
Dala Kraft 
Falu Elnät 
Falu Energi och Vatten 
Maserfrakt 
ICA Städdag 
Dala Kraft 
Dala Kraft 
Dala Kraft 
Falu Elnät 
Falu Elnät 
Falu Elnät 
Falu Energi och Vatten 

Belopp 
47903 kr 

1 734 kr 
1 897 kr 

250 kr 
2679 kr 

19476 kr 
3885 kr 
1 016 kr 
2391 kr 

519 kr 
2329 kr 
3040 kr 
2549 kr 
2 810 kr 

21 304 kr 

5 § Fördelning av arvoden. 
Styrelsens arvoden för 2014 enligt föreliggande förslag från Lars Lundh godkändes. 

6 § Falu Stadsnät - Redovisning intresseförfrågan 
Resultatet från intresseförfrågan fördelar sig så att 33% är intresserade, 40% inte är 
intresserade och 27% inte svarade och därmed räknas som ej intresserade. Det föreligger alltså 
för närvarande inte mandat att driva ärendet vidare. Kriteriet var att minst 50% av husägarna 
inom samfälligheten skulle vara intresserade av anslutning för att få Falu Stadsnät att gå vidare 
i ärendet. 

7 § Hus till salu/nyinflyttade 
För närvarande är inget hus till salu i samfälligheten. Ove har besökt de nyinflyttade i husen 
106,133 och 136. 
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8 §	 Övriga frågor 
Ove påtalar att lampan vid grusplanen är j dåligt skick och bristfälligt fastsatt i ett träd. 
Beslutades att lampan kommande vår flyttas till en lyktstolpe och förankras på ett säkert sätt. 
Beslutades även att styrelsen kommande vår kontrollerar alla lekplatser, framförallt med 
inriktning på gungställningarna, och vid behov, ser till att eventuella brister åtgärdas. 

9 §	 Nästa sammanträde
 
Söndag den 25 januari 2015 klockan 18.30 hos Ove, hus 171.
 

10 §	 Avslutning 
Mötet avslutades och styrelsen tackar Tom Johansson för förplägnaden. 

Vid protokollet 

-



